
Sme v priestoroch Mestskej knižnice v Piešťanoch, kde sa pred chvíľou skončil workshop, 

na ktorom ste účinkovali spolu s ďalšími kolegami -  ilustrátormi. Ako ste sa tu cítili? 

Ja sem chodím dosť často, už pomaly ako do obchodu. Mám to tu veľmi rada, táto knižnica je 

unikátna, myslím, že ani v Bratislave taká pekná nie je, ako tu. Veľmi si vážim prácu pani 

riaditeľky Galovej a jej spolupracovníkov, pretože naozaj tá knižnica je veľmi pekná, vizuálne 

spravená úplne nádherne a spolupracuje sa nám super. Je to fajn. My sme sa tak spriatelili, 

chodíme sem často. 
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